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REFERAT FRA MØDET DEN 18. SEPTEMBER 2024 

 

1. Referatet fra 21. august  

Godkendt 

 

2. Regnskab 2024 / Budget 2025 

Rådighedsbeløbet: Vi bruger en del af de penge, vi har tilbage, til indkøb af 

drikkevarer til brug for afdelingsmødet i marts 25. Resten afleveres den 26 ds.  

 

For at kassereren ikke får beregnet indtægt af de penge, der tilgår os 

fremover, skal der oprettes en særlig konto i Ungdomsbo’s regi til vores 

rådighedsbeløb, der kan udbetales i rater, jf. BL’s regler. 

 

Transportudgifter skal ikke dækkes af vores rådighedsbeløb, ligesom 

kommende sociale aktiviteter bliver dækket af særlig konto. 

 

Vores mulighed for at deltage seriøst i budgetarbejde kræver, at vi får 

udleveret specificeret regnskab for årene 2022, 2023 og 2024 over de konti, vi 

har indflydelse på.  

 

Vi bliver indkaldt til møde, når der foreligger et budforslag. 

 

3. Indkomne forslag/henvendelser  

Ingen 

 

4. Siden sidst  

Vores henvendelse til Ungdomsbo om ’Prepping’ blev besvaret. Ingen særlige 

forholdsregler fra deres side. 

 

Planen om anlæg af de store plæner blev skrottet i enighed på budgetmødet 

hos Ungdomsbo. Besparelsen på ca. 10.000 vil vi gerne bruge til noget andet 

fælles. Vi aftalte med Erik Boyschau, at kun kanterne skal klippes i 

vækstsæsonen. Plænerne klippes dog stadig jævnligt.  

 

Vesterland: Parkeringspladserne blev passet forbilledligt af de frivillige, og 

oprydningen blev foretaget hurtigt. 

 



 

5. Eventuelt 

Det ville være dejligt, hvis der blev gjort rent i vaskerummet jævnligt. 

 

Vi efterlyser en plan for rensning af tagrender, herunder varsling. 

 

Viceværten har oplyst, at tømrerfirmaet, der smører vinduer og døre, kommer 

tilbage og ordner tætningslister m.v. 

 

Vi er blevet enige med afd. 56 om, at wi-fi i gæsteværelset ikke er nødvendigt. 

 

Vi undersøger muligheder for besparelser på affald. Evt. med deling af bio-

spandene og fælles haveaffaldscontainer. Vi laver et oplæg til næste 

afdelingsmøde, evt. i samarbejde med de andre afdelingsbestyrelser. 

 

Næste møde: 

 Næste ordinære bestyrelsesmøde er den. 18. oktober kl. 10.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Hilsen Pia       


